
 

 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 12 00 

 

 

     P R O T O K Ó Ł   Nr  XXXVII/2006  

SESJI   RADY  GMINY  USTKA 

 
odbytej w dniu  29 sierpnia  2006 r  w  sali sesyjnej  

URZĘDU  GMINY  USTKA 

 

 

                 Przewodniczący Rady Gminy – Waldemar  Gąsiorski otworzył  
XXXVII  obrady Sesji. Po powitaniu  radnych, Sołtysów, zaproszonych 
gości i pracowników Urzędu  Gminy,   oświadczył,  iŜ zgodnie z listą 
obecności  w posiedzeniu uczestniczy 9 radnych spośród 15 osobowego 
składu Rady , co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych 
decyzji 
 
Radni nieobecni : Maria Drzazgowska, Ryszard Krefft, Wiesław Kurowski, Bernard 

Lipczyński , Marian Szumski, Andrzej Zawada 
 

Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu 
Lista obecności gości zaproszonych stanowi zał. Nr 3 do protokołu 

 
 
     Na obrady Rady przybyli radni: Ryszard  Krefft, Bernard Lipczyński, Andrzej 

Zawada 
 
 

Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego 
wcześniej wszystkim radnym , Przewodniczący Rady Gminy 
Waldemar Gąsiorski  zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi  do 
proponowanego porządku obrad . 
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Zdzisław Lesiecki  Zastępca Wójta 
- wnoszę o zdjęcie z porządku obrad w pkt. 6 p.pkt 6) proj. uchwały w spr. 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 1 w miejscowościach  Duninowo, Wodnica w 
gminie Ustka. Sprawa ta budzi bardzo duŜo kontrowersji . W dniu 12 września 
2006 r w Starostwie Powiatowym Pan Marszałek organizuje spotkanie 
konsultacyjne mające na celu wymianę doświadczeń i stanowisk dotyczących 
Parków Wiatrowych. Ponadto trwają jeszcze konsultacje z mieszkańcami.  W 
związku z powyŜszym  wnoszę o zdjęcie tego punktu z porządku obrad. 

 
 

Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- uwaŜam, Ŝe propozycja Pana Wójta jest jak najbardziej słuszna poniewaŜ są 
kontrowersje i naleŜy poczekać na spotkanie  organizowane przez Pana 
Marszałka i ze spokojem do tego tematu podchodzić. 
 
 
Na obrady Rady przybyli radni: Maria Drzazgowska i Wiesław Kurowski 

 
 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem 
czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 
 
 
W związku z   brakiem   uwag do porządku obrad,  Przewodniczący   
Rady   Gminy  Waldemar Gąsiorski poddał pod głosowanie 
proponowany  porządek obrad z uwzględnieniem następującej 
zmiany tj. w pkt. 6 zdjąć p.pkt. 6) w spr.  uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla lokalizac ji Parku 
Wiatrowego Nr 1 w miejscowościach  Duninowo, Wodnica w 
gminie Ustka.  

 

Głosowało   - 14  
 
Za    - 12  
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania Przewodniczący 
Rady Gminy  stwierdził, iŜ  Rada Gminy większością 
głosów prz yjęła następujący   
 

 
Porządek obrad: 

 
 1. Sprawy regulaminowe:  

   a/ otwarcie sesji  
b/ zatwierdzenie prawomocności obrad 
c/ zatwierdzenie porządku obrad 

  d/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym  i informacja z realizacji Uchwał Rady Gminy 
za I półrocze 2006r.  

 
3. Interpelacje i zapytania.  

 
4. Sprawozdanie z realizacji zadań MG OPS w Ustce za okres 

od 01-01-2006 r do 31 -03-2006 r i za okres od 01 -01-2006 do 
31-06-2006 r z terenu gminy Ustka  

 
5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy 

Obywatel Gminy Ustka”  
 

6. Podjęcie uchwał planistycznych:  
 

1) w spr. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zag. przestrz. dla działek Nr 120, 119, 118, 117, 116, 7/1, 
7/2, 7/3, 7/4, 7/5, 12/15, 47/2 oraz części działek Nr 46/3, 20, 
12/21, 130, 47/3 i 127 połoŜonych w m. Poddąbie w gminie 
Ustka  

 
2) w spr. uchwalenia miejscowego planu zagospodarow ania 

przestrzennego dla terenu działek Nr 146/1, 149, 150/1, 
150/2, 218/1, 218/2, 218/3, 218/4, 218/5, 218/6, 218/7, 218/8, 
218/9, 218/10, 218/11, 218/12, 218/13, 218/14. 218/15218/16, 
219, 220/2, 220/3, 220/4, 220/5, 220/6, 220/7, 220/8, 220/9 i 
221/1  w obrębie  geodezyjnym Grabno w gminie Ustka 
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3) w spr. uchwalenia miejscowego planu zagospodarow ania 
przestrzennego  terenu przeznaczonego pod zabudowę 
usługowo – mieszkaniową „Ustka – Zimowiska” na 
obszarze działek Nr 449 i 459 połoŜonych w miejscowości 
Zimowiska obręb  geodezyjny Grabno w gminie Ustka 

 
4) w spr. uchwalenia miejscowego planu zagospodarow ania 

przestrzennego dla części  terenów obejmujących działi 
Nr 165, 166, 167, 168, 169, 170, 171, 172, 173, 174, 175, 
176/1 i 176/2 połoŜone   w obrębie  geodezyjnym Dębina w 
gminie Ustka  

 
5) w spr. uchwalenia „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Ustka” ze 
zmianą dla części terenu połoŜonego w obrębie 
geodezyjnym Wytowno w gminie Ustka  

 
 

7. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2006 r oraz w sprawie zmian w budŜecie 
gminy 2006 r.  

 
8. Zmiana Uchwały Nr XXXVI/365/2006 Rady Gminy Ustka z dnia 

30 czerwca 2006 r w spr. dochodów własnych jednostek 
budŜetowych 
- podjęcie uchwały 

 
9. Zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Ustka, a Gminą 

Smołdzino dotyczącego odbioru ścieków sanitarnych z 
miejscowości Komnino przez zbiorczy system kanalizacji 
sanitarnej zlewni oczyszczalni ścieków w Rowach na terenie 
gminy Ustka  
- podjęcie uchwały 

 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 

 
11. Wolne wnioski i informacje.  

 
12.  Zakończenie obrad. 
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Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, Ŝe do dnia 
dzisiejszego nie wpłynęły Ŝadne uwagi do protokołu z ostatniej 
Sesji w związku z tym poddał pod głosowanie : 

 
 

Protokół  Nr XXXVI/2006  Sesji  Rady  Gminy  Ustka  odbytej  w dniu 
30 czerwca  2006 r. 

 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 12  
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów   
przyjęła Protokół Nr XXXVI/2006 z dnia  30 czerwca 200 6 r 

  
 

Przed przystąpienie do realizacji dalszego porządku obrad głos 
zabrali:  
 
 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- w dniu 20 lipca 2006 r trzy rodziny zamieszkujące w m. Objazda  
ucierpiały z powodu zdarzenia losowego – poŜaru . W wyniku poŜaru 
rodziny te poniosły straty, spaliło się poszycie dachowe. Straty 
wstępnie oszacowano na ok. 100 tyś zł. Przedstawiciele rodzin 
poszkodowanych uczestniczą  na dzisiejszej Sesji. Ponadto na 
dzisiejsze obrady pozwoliłem sobie zaprosić ludzi dobrego serca w 
osobach: Pana dr Janusza Grzybowskiego, Pana Kazimierza śmudę 
Trzebiatowskiego – Nadleśniczego Nadleśnictwa Ustka, Pana 
Mieczysława Strzałę – Kierownika Posterunku Energetycznego, Pana 
Artura Grzelaka – Przedsiębiorca. Osoby te  nie były  obojętne i 
wsparły  poszkodowanych by mogli jak najszybciej odbudować 
poniesione straty.  

W imieniu Rady Gminy  Przewodniczący Rady , złoŜył 
podziękowania za  dobre serce i pomoc udzieloną pogorzelcom. 
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  Zdzisław Lesiecki  - Zastępca Wójta Gminy 
 - dzięki ludziom dobrej woli został odbudowany dach budynku 
zamieszkiwanego przez poszkodowane osoby. Jest wiele jeszcze prac 
do wykonania , lecz priorytetem był dach  by budynek nie uległ 
dalszemu zniszczeniu. 
 
Następnie Pan Wójt złoŜył wyrazy uznania za udzielenie pomocy 
poszkodowanym rodzinom   wręczając  listy z podziękowaniem:  
    
� Pani Alicji Roguszczak – Kierownik MG OPS w Ustce 
� Panu dr Januszowi Grzybowskiemu 
� Panu Kazimierzowi śmuda Trzebiatowskiemu – Nadleśnictwo 

Ustka 
� Panu Arturowi Grzelakowi – Przedsiębiorca 
� Panu Mieczysławowi Strzale – Kierownik Posterunku 

Energetycznego w Ustce 
 
 
Przedstawiciele rodzin poszkodowanych złoŜyli podziękowania za 
udzieloną pomoc i  wsparcie  przy odbudowie dachu  dla : 
 
� Pana Waldemara Gąsiorskiego 
� Pana Zdzisława Lesieckiego 
� Pana Tomasza Wszółkowskiego 
� Pań z MG OPS w Ustce 
� Wszystkich osób, którzy udzielili pomocy i wsparcia 
 
 

Ad. 2.  W dalszej części obrad Przewodniczący Rady Gminy 
udzielił głosu  Wice wójtowi Gminy , który przedstawił 
sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym za 
okres od  30 maja  2006 r do 29 sierpnia 2006 r oraz 
informację z realizacji uchwał Rady Gminy Ustka za okres 
od stycznia 2006 r do czerwca 2006 r.  

 Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 4 do protokołu. 
 Treść informacji stanowi zał. Nr 5 do niniejszego . 
 
   

W związku z brakiem zapytań kierowanych do Pana  Wice Wójta 
Przewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie: 
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 - Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym tj.  od  dnia 30 maja   2006 r do 29 sierpnia   
2006 r 

 

Głosowało   - 13 
 

Za    - 11 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  1 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów  
przyjęła sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym .  
 

  Radny Andrzej Zawada nie brał udziału w głosowaniu. 
 
 
 

- Informacja Wójta z realizacji  uchwał Rady Gminy Ustka 
za okres od stycznia 2006 do czerwca 2006  
 
 

Głosowało   - 14 
 

Za    - 11 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  3 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów  
przyjęła informację Wójta z  realizacji uchwał Rady Gminy 
w w/w okresie .   
 
 
 

Ad. 3. Interpelacje i zapytania.  
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  W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 

 
  Radny Andrzej Zawada 

- pytanie dot. ustawy o wychowaniu w trzeźwości . Czy ktoś w tym roku 
zwracał   się  o   zezwolenie  –  decyzję  na  sprzedaŜ  piwa  przy  sklepie  
 ( pomijam ogródki piwne) . Czy takie decyzje były rozpatrywane 
pozytywnie czy negatywnie. Czy Urząd , albo Komisja w ciągu sezonu 
prowadziła wyjazdy celem sprawdzenia. Policja przejeŜdŜając koło 
sklepu wychwyci osoby, które spoŜywają alkohol przed sklepem 
niezgodnie z ustawą.  Natomiast jeŜeli były jakieś sytuacje lub na 
wniosek Urzędu -  to  czy Policja, albo Komisja wchodzi do sklepu. Czy 
takie sytuacje miały miejsce.   

 
 
  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan śabiński 

1. – wykonać dodatkowe oznakowanie drogi gminnej w Niestkowie i 
postawienie  znaku  D – 42 obszar zabudowany i D – 43  koniec 
obszaru zabudowanego 

 
2. – ponawiam wniosek o ustawienie znaku ograniczającego prędkość 

ruchu pojazdów do 70 km/godzinę na odcinku drogi wojewódzkiej  
Nr 210 w obrębie zatok autobusowych  przystanków Niestkowo -  
Charnowo i „zakaz wyprzedzania” na tym odcinku  oraz znak „czarny 
punkt” informujący o duŜej ilości wypadków 

 
3. –  wykonać remont nawierzchni i  poboczy drogi powiatowej Nr 1110 

G na odcinku od skrzyŜowania z droga wojewódzką Nr 210 do 
skrzyŜowania z drogą powiatową Nr 1109 G w Charnowie. Bardzo zły 
stan mostu na rz. Słupi w Charnowie 

 
4. – jest to apel by Urząd Gminy uwzględnił umorzenia podatków dla 

tych rolników , którzy faktycznie ponieśli straty w oparciu o 
przeprowadzone przez Komisję szacunki strat suszowych 

 
 
  Radna Maria Drzazgowska 

– co jest przyczyną, Ŝe  w m. Duninowo nie zostały ustawione 
dodatkowe  2  pojemniki  na szkło i plastiki. Wniosek był złoŜony w 
miesiącu maju br. 
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Ad. 4. W kolejnym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy udzielił głosu Pani Alicji Roguszczak – 
Kierownikowi MG OPS w Us tce, która przedstawiła : 

 
 

- Sprawozdania  z realizacji zadań MG OPS w Ustce za 
okres od 01 stycznia do 31 marca 2006 r i za okres od 01 
stycznia 2006 do 31 czerwca 2006 r  z terenu Gminy Ustka  
 
Treść sprawozdań stanowi zał. Nr 6 do mniejszego 
protokołu. 

 
 

Rada Gminy przyjęła przez aklamację w/w sprawozdania 
MG OPS w Ustce.  
 
 

 
Ad. 5. Przewodniczący Rady przedstawił: 
 

 
- proj. uchwały w spr. nadania tytułu „Honorowy Obywatel 
Gminy Ustka” ( dla Pana Jana Leśnego) 
 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

Radny Andrzej Zawada 
- zapytam wnioskodawcę o  uzasadnienie do uchwały.  Znany jest mi  
Pan Leśny  jako dyrektor oświaty w okresie mojej pracy zawodowej 
z pewnymi przerwami. W uzasadnieniu jest mowa, Ŝe jest 
dyrektorem ZOEAS od 1-04-1996 r. Na Komisji wnioskowałem , by 
uzasadnienie nie przypominało  czasów minionej epoki. Myślę, Ŝe 
dla wnioskodawcy nie byłoby to wielkim kłopotem. Po 1996 r nie 
ma informacji o Ŝadnych odznaczeniach .  Proszę o wyjaśnienie tych 
poszczególnych medali zwłaszcza ten okresu stanu wojennego np. 
medal za zasługi dla obronności kraju  . Ja nie wiem , gdyŜ byłem  
wtedy młodym człowiekiem, za co się ten medal przyznaje i jaki jest 
związek oświaty z obronnością. Jest informacja, Ŝe stosunek pracy z 
dyrektorem ZOEAS zostanie rozwiązany z dniem 31 sierpnia 2006 
roku.  W jaki sposób będzie administracyjne rozwiązanie ZOEAS od 
01 września po ustaniu stosunku pracy z dyrektorem. 
 
 
Zdzisław Lesiecki Zastępca Wójta 
- w spr. odznaczeń jest to okres historii, w którym nadawano róŜne 
odznaczenia. UwaŜam, Ŝe  Pan dyrektor w Ŝadnym stopniu nie 
szkodził ojczyźnie lecz dopomógł . Nie widzę w tym nic zdroŜnego i 
uwaŜam, Ŝe nie naleŜy się tych odznaczeń  wstydzić.  
W spr. dalszego funkcjonowania ZOEAS –  zostanie rozpisany 
konkurs na to stanowisko  i po wyborach nowy Wójt  powoła  
dyrektora ZOEAS. Obecnie obowiązki dyrektora przejęła Pani 
/*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji  

publicznej ze względu na prywatność osoby/  - księgowa   ZOEAS i 
częściowo Urząd Gminy. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
- potwierdzam tę decyzję poniewaŜ rozmawiałem z Panem Wójtem , 
który powiedział, Ŝe powołanie dyrektora ZOEAS pozostawia po 
wyborach nowemu Wójtowi. 
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W związku z brakiem dalszych  zapytań Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 

Głosowało   - 14 
  
Za    - 11 
Przeciw   -  3 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów  
podjęła Uchwałę Nr XXXVII/370/2006 stanowiącą zał. Nr 7 
do niniejszego protokołu. 
 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Waldemar 
Gąsiorski i Wiceprzewodniczący Rady  Gminy wręczyli 
Panu Janowi Leśnemu  odznakę tytuł „Honorowy Obywatel 
Gminy Ustka”.  

 
 

śyczenia i gratulacje w imieniu pracowników Urzędu i 
jednostek podległych  oraz radnych i sołtysów złoŜyli:  
Zastępca Wójta, Przewodniczący Rady Gminy  i Dyrektorzy 
szkół . 
 
 
Jan Leśny Dyrektor ZOEAS 
- podziękował za wyróŜnienie radnym za stwarzanie warunków do 
realizacji określonych zadań . Zawsze w budŜecie znajdowały się 
środki na funkcjonowanie placówek oświatowych , na remonty,  na 
wynagrodzenia dla nauczycieli . Nigdy nie było problemu z 
doposaŜeniem  placówek . Wszystko było realizowane w miarę 
posiadanego budŜetu i moŜliwości finansowych gminy. Szczególne 
słowa podziękowania kieruję pod adresem Wójta Gminy Ustka i 
całego kierownictwa Urzędu jak równieŜ wszystkich kierowników i 
pracowników , którzy wielokrotnie mi pomagali, darzyli mnie 
zaufaniem  i cierpliwością. Ta atmosfera pracy spowodowała to, Ŝe  
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stosunki między Urzędem Gminy, a ZOEAS układały się dobrze i 
poprawnie. Dziękuję równieŜ sołtysom, którzy angaŜowali się na 
rzecz oświaty  i na co dzień w róŜnych sprawach zawsze pomagali , 
nie szczędzili czasem własnych środków pienięŜnych , aby 
funkcjonowały placówki oświatowe. Dziękuję dyrektorom szkół za to 
, Ŝe traktowaliśmy się wspólnie jako partnerzy. Wspólnie 
rozwiązywaliśmy sprawy trudne, złoŜone dla dobra oświaty, dla dobra 
dziecka , dlatego aby Ŝyło się lepiej. Chcę wyjaśnić, Ŝe do tej bogatej 
korespondencji, o której radny Zawada wspominał  chcę dodać. To ja 
Panie radny Zawada przyjąłem Pana  przed laty do pracy , kiedy Pan 
miał tylko maturę . Cieszę się, Ŝe Pan doszedł do ukończenia studiów 
i dzisiaj uzyskał Pan to co ma i tu bym dostrzegł jakąś cegiełkę 
mojego udziału w tym jak Pan dzisiaj funkcjonuje.  
Efektem działania ludzi dobrej woli jest fakt, Ŝe wspólnie 
zrealizowaliśmy wiele inwestycji , remontów, modernizacji. Kadra 
nauczycielska jest w pełni wykwalifikowana . Szczególne słowa 
uznanie kieruję do dyrektorów szkół, którzy ułatwiali szkolenia,   
zabiegali o pomoc finansowa dla nauczycieli  i sami systematycznie 
się dokształcali. Kadra pedagogiczna stanowi gwarancję , Ŝe będą 
realizować zadania oświaty takie jakie nakreśli organ prowadzący i 
organ nadzorujący. Wszystkim, całej Gminie Ustka Ŝyczę, aby w 
rankingu zawsze utrzymywała się w czołówce, aby przyszły 
gospodarz Gminy Ustka jeszcze bardziej dbał o rozwój. Wszystkim 
dziękuję za uwagę, za udzieloną pomoc i tym, którym się to 
odznaczenie nie podoba lecz kaŜdy ma wolną wolę .  
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 min.  przerwę w obradach Rady 
tj. od godz. 11 05  do godz. 11 20 
 

Po przerwie Rada wznowiła obrady realizując dalszy porządek obrad. 
 

 
 Na obrady Rady nie przybyła radna Jadwiga Fudala 
 
 
Ad. 6. Podjęcie uchwał planistycznych: 
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 Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski przedstawił 

następujące proj. uchwał planistycznych : 
 

 
- proj.  uchwały w spr. przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zag. przestrz. dla działek Nr 120, 119, 
118, 117, 116, 7/1, 7/2, 7/3, 7/4, 7/5, 12/15, 47/2 oraz części 
działek Nr 46/3, 20, 12/21, 130, 47/3 i 127 połoŜonych w m. 
Poddąbie w gminie Ustka 

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Wiceprzewodniczący Komisji Edukacji Krzysztof Matyjasik  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 
W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 

Głosowało   - 13 
  
Za    - 10 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  3 
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W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów   
podjęła Uchwałę Nr XXXVII/371/2006 stanowiącą zał. Nr 8 
do niniejszego protokołu. 
 

 Na obrady Rady przybyła radna Jadwiga Fudala. 
 
 
 Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
 - zdyscyplinował radną , prosząc by przybywała punktualnie na 

obrady Sesji z uwagi na  dezorganizację  pracy Rady.  
 
 

- proj. uchwały w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospo darowania przestrzennego dla terenu działek Nr 
146/1, 149, 150/1, 150/2, 218/1, 218/2, 218/3, 218/4, 218/5, 
218/6, 218/7, 218/8, 218/9, 218/10, 218/11, 218/12, 218/13, 
218/14. 218/15218/16, 219, 220/2, 220/3, 220/4, 220/5, 220/6, 
220/7, 220/8, 220/9 i 221/1  w obrębie  geodezyjnym 
Grabno w gminie Ustka  

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 
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W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 

Głosowało   - 14 
  
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXXVII/372/2006 stanowiącą zał. Nr 9 do 
niniejszego protokołu. 
 

 
 

- proj. uchwały w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  terenu 
przeznaczonego pod zabudowę usługowo – mieszkaniową 
„Ustka – Zimowiska” na obszarze działek Nr 449 i 459 
połoŜonych w miejscowości Zimowiska obręb  
geodezyjny Grabno w gminie Ustka  

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
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Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 

Głosowało   - 14 
  
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXXVII/373/2006 stanowiącą zał. Nr 10 do 
niniejszego protokołu. 
 

 
 

- proj. uchwały w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części  terenów 
obejmujących działki Nr 165, 166, 167, 168, 169, 170, 171, 
172, 173, 174, 175, 176/1 i 176/2 połoŜone   w obrębie  
geodezyjnym Dębina w gminie Ustka 

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
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Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 
    Radny Andrzej Zawada 

- pytanie kieruję do Radcy Prawnego. W uzasadnieniu do niniejszej 
uchwały wśród wnioskodawców o podjęcie uchwały jest nazwisko 
Państwo /*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do 

informacji  publicznej ze względu na prywatność osób/. Być moŜe jest to 
rodzina Pana Wójta. Czy w takiej sytuacji zgodnie z przepisami 
prawa  w tej sprawie nie powinien się wyłączyć Wójt . 
 
 
Zdzisław Lesiecki Zastępca Wójta 
- nie ma przeciwwskazań prawnych , Ŝe  koszty planu pokrywa  
jedna osoba  w imieniu wszystkich osób  
 
 
Mariola Radke Radca Prawny 
- zgodnie z kpa – w postępowaniu, kiedy jest wydawana decyzja 
administracyjna to jest wyłączenie organu. Natomiast jeŜeli chodzi o 
procedurę  to nie ma przeszkód prawnych 
 
 
Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk Architekt Gminy 
- w pierwszym uzasadnieniu do uchwały było jedno nazwisko, a w 
drugim uzasadnieniu jest więcej nazwisk zgodnie z Ŝyczeniem 
radnego. W uchwale o przystąpieniu do planu  byli ujęci wszyscy 
wnioskodawcy. Natomiast o uchwaleniu   planu była ujęta ta osoba, 
która pokryła koszty planu. Nazwisko Pana /*wyłączenie jawności na 

podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji  publicznej ze względu na 

prywatność osoby/ pojawiło się , gdy Rada przystępowała do planu. 
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W związku z brakiem  dalszych zapytań Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 

Głosowało   - 13 
  
Za    - 10 
Przeciw   -  2 
Wstrzymało się  -  1 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów  
podjęła Uchwałę Nr XXXVII/374/2006 stanowiącą zał. Nr 11 
do niniejszego protokołu. 
 
Radny Bernard Lipczyński nie brał udziału w głosowaniu. 

 
 

- proj. uchwały w spr. uchwalenia „S tudium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Ustka” ze zmianą dla części terenu połoŜonego w obrębie 
geodezyjnym Wytowno w gminie Ustka  

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
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Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

    
 

W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 

Głosowało   - 14 
  
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXXVII/375/2006 stanowiącą zał. Nr 12 do 
niniejszego protokołu. 
 

 
 
Ad. 7. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił: 
 
 

- proj. uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budŜetu  gminy na 2006 r oraz w sprawie zmian w 
budŜecie gminy  2006 r. 

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
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Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady gminy udzielił głosu Pani Skarbnik. 
 
 
Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- w przedłoŜonym proj. uchwały nastąpiła  autopoprawka, o której 
mówiłam na jednej z Komisji. Zmiana ta dot. zwiększenia środków 
własnych z budŜetu gminy na zadanie inwestycyjne remont szkoły 
podstawowej w Wytownie  

 
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
    
W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością  głosów   
podjęła Uchwałę Nr XXXVII/376/2006 stanowiącą zał. Nr 13 
do niniejszego protokołu. 
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Ad. 8. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił: 
 
 

- proj. uchwały w spr.  zmiany Uchwały Nr XXXVI/365/2006 
Rady Gminy Ustka z dnia 30 czerwca 2006 r w spr. 
dochodów własnych jednostek budŜetowych 

 
 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 

Głosowało   - 14 
  
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXXVII/377/2006 stanowiącą zał. Nr 14 do 
niniejszego protokołu. 

 
 
 

- proj. uchwały w spr. zawarcia porozumienia pomiędzy 
Gminą Ustka, a Gminą Smołdzino dotyczącego odbioru 
ścieków sanitarnych z miejscowości Komnino przez 
zbiorczy system kanalizacji sanitarnej zlewni oczys zczalni 
ścieków w Rowach na terenie gminy Ustka 

 
 

 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 
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Głosowało   - 14 
  
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie   podjęła 
Uchwałę Nr XXXVII/378/2006 stanowiącą zał. Nr 15 do 
niniejszego protokołu. 

 
 

   
Ad. 10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 

 
 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił Wice Wójt 
Zdzisław Lesiecki. 

 
 
  Odpowiedź na zapytanie radnego Andrzeja Zawady 

- pytanie dot. ustawy o wychowaniu w trzeźwości . Czy ktoś w tym roku 
zwracał   się  o   zezwolenie  –  decyzję  na  sprzedaŜ  piwa  przy  sklepie  
 ( pomijam ogródki piwne) . Czy takie decyzje były rozpatrywane pozytywnie 
czy negatywnie. Czy Urząd , albo Komisja w ciągu sezonu prowadziła 
wyjazdy celem sprawdzenia. Policja przejeŜdŜając koło sklepu wychwyci 
osoby, które spoŜywają alkohol przed sklepem niezgodnie z ustawą.  
Natomiast jeŜeli były jakieś sytuacje lub na wniosek Urzędu -  to  czy Policja, 
albo Komisja wchodzi do sklepu. Czy takie sytuacje miały miejsce.   

 
 

Nie były wydawane decyzje  na sprzedaŜ piwa przy sklepie, gdyŜ 
jest to niezgodne z ustawą. Ogródków piwnych nie moŜna 
organizować przy sklepach tam, gdzie jest sprzedaŜ detaliczna . 
Były trzy wyjazdy zespołu i nie stwierdzono nieprawidłowości 
lecz to nie znaczy , Ŝe ich nie było. Policja nałoŜyła 100 mandatów 
z  tytułu spoŜywania  piwa przy sklepie.  
Na następną Sesję zostanie przedłoŜona informacja w tej sprawie 
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 Odpowiedź na interpelację  Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
Bogdana śabińskiego 
1. – wykonać dodatkowe oznakowanie drogi gminnej w Niestkowie i 

postawienie  znaku  D – 42 obszar zabudowany i D – 43  koniec obszaru 
zabudowanego 

 

Przyjmuję wniosek do realizacji.  
 
 
2. – ponawiam wniosek o ustawienie znaku ograniczającego prędkość ruchu 

pojazdów do 70 km/godzinę na odcinku drogi wojewódzkiej  Nr 210 w 
obrębie zatok autobusowych  przystanków Niestkowo -  Charnowo i 
„zakaz wyprzedzania” na tym odcinku  oraz znak „czarny punkt” 
informujący o duŜej ilości wypadków 

 
 

Wniosek przekaŜemy  do Zarządu Dróg Wojewódzkich  w 
Gdańsku. 
 
3. –  wykonać remont nawierzchni i  poboczy drogi powiatowej Nr 1110 G na 

odcinku od skrzyŜowania z droga wojewódzką Nr 210 do skrzyŜowania z 
drogą powiatową Nr 1109 G w Charnowie. Bardzo zły stan mostu na rz. 
Słupi w Charnowie 

 

 
Wniosek zostanie przekazany do Zarządu Dróg Powiatowych w 
Słupsku. 
 

 
4. – jest to apel by Urząd Gminy uwzględnił umorzenia podatków dla tych 

rolników , którzy faktycznie ponieśli straty w oparciu o przeprowadzone 
przez Komisję szacunki strat suszowych 

 
Nie mogę zająć stanowiska w tej sprawie . Pan Wójt ustosunkuje 
się do tego wniosku poniewaŜ jest to w kompetencji Wójta.  
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Odpowiedź na zapytanie radnej Mari i Drzazgowskiej 
– co jest przyczyną, Ŝe  w m. Duninowo nie zostały ustawione dodatkowe  2  
pojemniki  na szkło i plastiki. Wniosek był złoŜony w miesiącu maju br. 

 
Uczestniczyłem w zebraniu wiejskim  Duninowie i nie było 
stanowiska, gdzie mają być zlokalizowane te pojemniki. Nie ma 
Ŝadnego problemu z ustawieniem dodatkowych pojemników . 
Proszę o określenie miejsca ustawienia tych pojemników i 
wniosek będzie zrealizowany. 

 
 
Ad. 12.      Wolne wnioski i informacje.  
 
  

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
-  przedstawił informację dot. korespondencji przychodzącej do Biura 
Rady w okresie międzysesyjnym tj. 

 
 

1. W dniu 03 -07-2006 r  z Prokuratury Rejonowej w 
Słupsku wpłynęło postanowienie o zamknięciu śledztwa 
w spr. niedopełnienia obowiązków przez Wójta Gminy Ustka 
w trakcie naliczania i pobierania opłat adiacenckich. Na 
podstawie zebranego materiału dowodowego wniesiono akt 
oskarŜenia. 
Przedmiotowe postanowienie skierowałem na Komisje 
Rady  celem zapoznania.  

 
2. W dniu 16 -06-2006 wpłynęło pismo CB.Windenergy 

Słupsk Sp.z o. o.  w spr. zaproszenia radnych na 
wycieczkę demonstracyjną oraz wizytacyjną do juŜ 
istniejącej farmy wiatrowej w Tymieniu. 
Przedmiotowe pismo skierowałem na Komisje Rady  
celem stanowiska.  

 
3. W dniu 20 -07-2006 wpłynęło pismo Elsam Polska 

Energia Wiatrowa  w spr. moŜliwości odwiedzenia parku 
wiatrowego  Zagórze, zlokalizowanego na terenie gminy 
Wolin 
Przedmiotowe postanowienie skierowałem na Komisje 
Rady  celem zapoznania.  
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4. W dniu 03 -08-2006 r wpłynęło pismo Pana /*wyłączenie 

jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji  

publicznej ze względu na prywatność osoby/   w spr. incydentu z Paną 
Skarbnik. 
Przedmiotowe pismo skierowałem do Pana Wójta celem 
zajęcia stanowiska . 

 
5. W dniu 09 -08-2006 wpłynął wniosek Pana /*wyłączenie 

jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji  

publicznej ze względu na prywatność osoby/ w spr. kupna 
nieruchomości połoŜonej w m. Dębina celem prowadzenia 
działalności gospodarczej – obozowiska (pole namiotowe)  
Przedmiotowe pismo przekazałem do Urzędu Gminy 
celem zajęcia stanowiska. 

 
6. W dniu 11 -08-2006 wpłynęło pismo CB. Windenrgy 

Słupsk Sp. z o.o.Słowiński Park Wiatrowy w spr. miejsca 
pracy dla rodzin mających ziemie w obrębie planowanego 
parku wiatrowego, a nie posiadających na swoich działkach 
wiatraków 
Przedmiotowe postanowienie skierowałem na Komisje 
Rady  celem zapoznania.  

 
7. W dniu 14 -08-2006 r z Prokuratury Rejonowej w Słupsku 

wpłynęło postanowienie  o umorzeniu śledztwa w spr. 
przekroczenia w kwietniu 2001 r w Ustce uprawnień przez 
Wójta Gminy i Skarbnika Gminy poprzez zawarcie umowy 
przystąpienia do długu w imieniu Gminy Ustka ze Spółką 
BETA-STYL i Bankiem PKO S.A w Słupsku   
Przedmiotowe postanowienie przekazałem na Komisje 
Rady celem zapoznania.  

 
8. W dniu 18 -08-2006 r wpłynęło pismo od organizatorów 

działających w imieniu Towarzystwa Niemieckiego w 
spr. zmiany uchwały Rady Gminy dot. napisu na obelisku 
we wsi Wodnica 
Przedmiotowe pismo przekazałem do Urzędu Gminy 
celem zajęcia stanowiska. 
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9. Od dnia 30 - 06 do 04-07- 2006 r wpłynęło 20 protestów w 
spr. Parków wiatrowych Nr 1, Nr 2, Nr 3 , które 
przekazałem na Komisje Rady celem zapoznania. 

 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iŜ zachodzi 
konieczność opracowania zmian w Statucie Gminy w związku z 
rozdzieleniem Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Ustce od stycznia 2007 r  . Wobec  powyŜszego  proszę by na 
najbliŜszych posiedzeniach Komisji Rady , kaŜda Komisja wybrała 
po jednym przedstawicielu do Komisji Statutowej by dokonać 
zmian w Statucie.  

 
 

Radny Andrzej Zawada 
- na Komisji Edukacji była czytana korespondencja pomiędzy Radą 
Sołecką Wodnicy , a firmą, która miała budować park wiatrowy. W tej 
sprawie miałbym prośbę na przyszłość, aby podchodzić dość ostroŜnie 
do potencjalnych sponsorów, których interes prawny będzie 
rozstrzygany. 

 
 
Ad. 12. Zakończenie obrad. 
 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący 

Rady Gminy o godz. 1 2 00  zamknął XXXVII Sesję Rady 
Gminy Ustka.  

 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
PRZEWODNICZĄCY RADY 

                                                                            /-/    Waldemar Gąsiorski 
 
 Protokołowała 
 
 GraŜyna Frankiewicz 
 
 


